
Sammanfattning av styrelsemöte Alingsås Ryttarsällskap 2/5 2022

Tid: 19.30-21.00
Plats: Teams el ARS
Närvarande: Carita, Ellinor Persson, Camilla Apoy, Carl Skårman, Karin Sylven, Anna Jaf, Elin
Johansson, Tove Svensson
Frånvarande: Mikael Hansson, Björn Sjölin, Christian Nellis
 
 1.  Mötet öppnas
 2.  Val av sekreterare Anna Jaf
 3.  Val av protokolljusterare Elin Johansson 
 4.  Godkännande av dagordning för mötet 
 5.  Ridskolerapporten (Carita) – Se bilaga från Carita.
6.  Lägesuppdatering från våra organisationsgrupper:

● US

Inget att rapportera.

● Kommunikation

1. Arbetet med hemsidan flyter på enligt plan. Vi jobbar nu på innehållet på den nya sidan och sen är
planen att en testgrupp ska få gå igenom sidan och komma med feedback under maj. Sen korrektur
och lansering inför höstterminsstarten. 

2. Planerar att komma i gång med medlemsbrev 4 gånger per år med relevant information för
medlemmarna.

3. Vision och verksamhetsinriktningen skall uppdateras och förnyas, styrelsen ser över detta på
planerad workshop.

●  Cafégruppen – Karin planerar kontakt med cafégruppen för uppdatering.

●  Anläggning - Björn har blivit intervjuad av AT angående att ARS sökt bidrag från kommunen
till ridhustakets renovering.

● Tävling - Inget nytt att rapportera

● Trygghetsgrupp - Inget nytt att rapportera 

● Bidrag – Gunnel har sökt återstartsbidrag.

● Sponsring - Anders har överlämnat till Carl och Christian som börjat sitt uppdrag

 7. Genomgång av förra mötets protokoll

8. Ekonomi – Det arbetas med en ny budget då kostnadsläget är förändrat. Den nya budgeten
presenteras när den är färdig.

9. Övrigt

● Föreningsdag på ICA Maxi 11/6 kl 11.00-15.00. Anna och Ellinor planerar inför detta.
● Förslag om Pay and jump och Öppen bana på gräsbanan under sommaren, Carita lyfter detta

med Karin Jacobsson.
● Möjligheterna till sponsorpriser för tävlingar skall kollas över  

10. Punkter till nästa möte
11. Genomgång av dagens protokoll
12. Mötet avslutas


